
P R O T O K Ó Ł  nr XIII/07
z XIII sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego,

III kadencji w dniu 26 listopada 2007r
      

Obrady prowadził:
Przewodniczący Jan Sztwiertnia

Protokołowali:
Ewa Jesionek,  Janusz Dziedzic  

O  godzinie  12.00  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Jan  Sztwiertnia,  Starosta  Cieszyński 
Mirosław Kożdoń oraz członek Zarządu Stanisław Kubicius   uhonorowali  przedstawicieli 
szkół, które we współzawodnictwie sportowym zdobyły trzy pierwsze miejsca.

ROZPOCZĘCIE OBRAD
O godzinie  13.00 Przewodniczący Rady Jan Sztwiertnia  otworzył  obrady XIII  sesji  Rady 
Powiatu  Cieszyńskiego,  przywitał  radnych  oraz  wszystkich  przybyłych  gości.  Następnie 
stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 28 radnych. 
Sesję  rozpoczęto  od  wręczenia  Panu  Antoniemu  Michałkowi  z  Istebnej  Złotego  Krzyża 
Zasługi  za  działalność  na  rzecz  osób  niepełnosprawnych.  Działalność  Pana  Michałka 
przybliżył obecnym Wicestarosta Mieczysław Szczurek.

PRZEDSTAWIENIE  PORZĄDKU OBRAD:
Przewodniczący Rady złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia odpowiedzi na skargę mieszkańców dzielnicy Cieszyn 
– Marklowice na Starostę Powiatu Cieszyńskiego
Radny Ludwik Kuboszek zgłosił wniosek przeciwny o niewprowadzanie do porządku obrad 
powyższej  uchwały  oraz  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia 
i  zatwierdzenia  odpowiedzi  na  skargę  Pana  Jerzego  Sikory  na  Starostę  Powiatu 
Cieszyńskiego.   Uzasadnieniem tego wniosku jest fakt niedostarczenia radnym materiałów 
dotyczących uchwały, co jest złamaniem statutu powiatu.
Radny Piotr Gruszczyk poparł wniosek radnego Ludwika Kuboszka.   
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Kuboszka. 
Za wnioskiem głosowało 8 radnych, przeciw 17 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.
Wniosek został odrzucony.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  własny  wniosek  o  wprowadzenie  projektu 
uchwały do porządku obrad.
Za wnioskiem oddano 16 głosów, przeciw 8 głosów, wstrzymujących 4 głosy. 
Wniosek został przyjęty. 
Starosta Powiatu zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie  w sprawie  zmiany  uchwały  Rady Powiatu  Cieszyńskiego  z  dnia  25.06.2007r.  nr 
IX/67/2007  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  położonej  w  Bażanowicach,  przy  ul. 
Folwarcznej  2,  przyznania  pierwszeństwa w nabyciu  lokali  ich najemcom oraz wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.
Za wnioskiem głosowało 26 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.
Wniosek został przyjęty. 
Radny  Janusz  Król  wnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  uchwały  w sprawie 
wygaszenia  mandatu  radnego  Marka  Suchodolskiego,  jednak  w  świetle  uzyskanych 
wyjaśnień od radcy prawnego wycofał wniosek. 



Przyjęto następujący porządek obrad:

1. Otwarcie  obrad XIII  sesji  Rady Powiatu Cieszyńskiego,  przywitanie  radnych i  gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego.       
4. Wystąpienia gości.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności między sesjami.
6. Sprawozdanie  Zarządu  Powiatu  z  wykonania  uchwał  Rady  i  działalności  między 

sesjami.
7. Informacja o pracach komisji Rady.
8. Informacja o działalności powiatowych placówek służby zdrowia
9. Profilaktyka zdrowia w powiecie cieszyńskim
10. Pomoc społeczna
11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy ZZOZ w Cieszynie. 
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Powiatowego  Programu  Pomocy  Dziecku  

i Rodzinie.
13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Przyjęcia  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie. 
14. Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  realizowanych  w 2007 r.  ze  środków 

PFRON z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w roku 
2007. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/30/07 z dnia 29 stycznia 2007 r. w 
sprawie  organizacji  i  ustalenia  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  Dziennym 
Ośrodku Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Powiecie Cieszyńskim. 

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli 
obowiązującego w roku 2008

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/407/06 z dnia 24 kwietnia 2006 r. w 
sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  dla  niepublicznych  szkół 
ponadgimnazjalnych i innych placówek oświatowych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu.
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu pożyczki w WFOŚiGW w 

Katowicach.
20. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia i przyznawania nagrody im. Ks. Leopolda 

Jana Szersznika za osiągnięcia w dziedzinie kultury.
21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości.
22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w 

Bażanowicach, przy ul. Zamkowej 4.
23. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Powiatu i Sekretarza Powiatu  

o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego
24. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 
25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/136/2000 z dnia 25 września 

2000  r.  w  sprawie  ustalenia  zasad,  na  podstawie  których  radnym  Rady  Powiatu 
w Cieszynie przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia odpowiedzi na skargę Pana 
Jerzego Sikory na Starostę Powiatu Cieszyńskiego  

27. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  odpowiedzi  na 
skargę  mieszkańców  dzielnicy  Cieszyna  –  Marklowice  na  Starostę  Powiatu 
Cieszyńskiego

28. Podjęcie uchwały w sprawie  w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Cieszyńskiego 
z  dnia  25.06.2007r.  nr  IX/67/2007  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  położonej 
w Bażanowicach, przy ul. Folwarcznej 2, przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali 
ich najemcom oraz wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty

29. Odpowiedzi na interpelacje.    
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30. Interpelacje.
31. Zapytania.
32. Wnioski.
33. Oświadczenia.
34. Informacje i komunikaty.
35. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego.

Ad.3.
Protokół z XII sesji przyjęto jednogłośnie.
Ad.4.
W tym punkcie nie zabrano głosu.
Ad.5.
Sprawozdanie z działalności między sesjami złożył Przewodniczący Rady Jan Sztwiertnia. 
Poinformował,  iż  w  okresie  międzysesyjnym  wykonywał  zadania  statutowe 
oraz reprezentował Radę na zewnątrz. 
Ad.6.
W tym punkcie nie zabrano głosu. 
Ad.7. 
W tym punkcie nie zabrano głosu.
Ad.8.
Dyrektor ZZOZ w Cieszynie Jan Kawulok przedstawił informację o działalności placówki, 
wzbogaconą o prezentacje multimedialną ( materiał w załączeniu ).  
Przewodnicząca Komisji  Zdrowia  i  Pomocy Społecznej  radna G.  Gabzdyl  poinformowała 
Radę, iż powyższa informacja została przyjęta przez Komisję. 
Radny  Ludwik  Kuboszek  zapytał,  czy  zmniejszająca  się  liczba  pielęgniarek  stanowi  już 
problem. 
Dyrektor ZZOZ potwierdził, iż problem ubytku pielęgniarek na rynku pracy jest znaczący, 
podkreślił potrzebę uruchomienia szkoły pielęgniarskiej w Cieszynie. 
Radny Ludwik Kuboszek zapytał  o politykę czynszową w ZZOZ prowadzoną w stosunku 
do podmiotów zewnętrznych. 
Dokładne dane przedstawił z-ca dyrektora ZZOZ p. Jerzy Stanieczek.  
Następnie Dyrektor ZZOZ opisał sposób naliczania czynszów. 
Dyrektor do spraw medycznych p. Danuta Błahut – Zaleska przedstawiła gospodarkę lekami 
w ramach ZZOZ.
Radny Ludwik Kuboszek zapytał, czy miasto Cieszyn zwalnia ZZOZ z należnego podatku.  
Dyrektor  ZZOZ  odpowiedział,  iż  takiego  zwolnienia  nie  ma,  pomimo  wielokrotnych 
wniosków w tej sprawie.
Radna  Małgorzata  Kiereś  zapytała,  jakie  działania  poczynił  Zarząd  Powiatu  w  celu 
otworzenia szkoły pielęgniarskiej w Cieszynie.  
Starosta  Mirosław  Kożdoń  przedstawił  podejmowane  działania  i  opisał  prawny  aspekt 
zagadnienia.
Radny  Piotr  Gruszczyk  zapytał,  ile  wynoszą  zobowiązania  wymagalne  i  niewymagalne 
ZZOZ – u.  
Dyrektor ZZOZ przedstawił dane w sprawie zobowiązań finansowych. 
Dyrektor  CPR  w  Cieszynie  przedstawił  informacje  o  działalności  placówki 
( materiał w załączeniu ). 
Rada przyjęła oba powyższe sprawozdania. 
Ad.9.
Główny  Specjalista  ds.  Promocji  Zdrowia  Barbara  Kłosowska  przedstawiła  informację 
multimedialną w zakresie prowadzonej działalności ( materiały w załączeniu ). 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej wyraziła w imieniu komisji uznanie 
dla pracy i zaangażowania p. Kłosowskiej. 
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Radny Jerzy Malik podkreślił znaczenie promocji sportu wśród młodzieży. 
Radny Janusz Król stwierdził, iż w Starostwie potrzebne jest utworzenie wydziału zdrowia. 
Rada przyjęła powyższe sprawozdanie. 
Ad.10.
Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, p. K. Kawulok przedstawiła informację 
o funkcjonowaniu Pomocy Społecznej w Powiecie Cieszyńskim ( materiały w załączeniu ). 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Grażyna Gabzdyl w imieniu komisji 
wyraziła  uznanie  dla  pracy PCPR – u oraz  poinformowała  Radę o pozytywnej  opinii  do 
przedstawionego sprawozdania.  
Rada przyjęła powyższe sprawozdanie. 
Ad.11.
Projekt  uchwały  przestawił  Starosta.  Poinformował,  że  na  wniosek  Komisji  Zdrowia  
i  Pomocy Społecznej  Zarząd dokonuje autopoprawki w projekcie uchwały, polegającej  na 
wprowadzeniu Pana Radnego Łukosza do składu Rady. 
Radny  L.  Kuboszek  zapytał,  czy  nie  byłoby  wskazane,  aby  ustępująca  Rada  przedstawił 
sprawozdanie ze swojej działalności.
Starosta odpowiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby takie sprawozdanie opracować. 
Uchwałę nr XIII/101/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.12. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  radna  G.  Gabzdyl  oświadczyła, 
że Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/102/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.13.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  radna  G.  Gabzdyl  oświadczyła, 
że Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/103/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.14.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej radna G. Gabzdyl  oświadczyła,  że 
Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/104/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.15.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej radna G. Gabzdyl  oświadczyła,  że 
Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/105/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.16. 
Projekt  uchwały  przedstawił  członek  Zarządu  radny  S.  Kubicius.  Oświadczył,  że  Zarząd 
zapoznał się z wnioskiem Komisji Edukacji i zgadza się wprowadzić proponowane zmiany w 
formie autopoprawki.
Przewodnicząca  Komisji  radna  E.  Czembor  krótko  przedstawiła  stanowisko  Komisji  w 
sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Podkreśliła ponadto, że powiat, ze względu 
na ograniczone środki w niewielkim stopniu dotuje oświatę. 
Radny L. Kuboszek poruszył problem nagród dla nauczycieli oraz dyrektorów. Zaznaczył, że 
częstość otrzymywania nagród przez niefunkcyjnych nauczycieli jest niewielka.
Radna G. Gabzdyl wyjaśniła, że nauczyciel może także otrzymywać nagrodę z puli dyrektora.
Wiceprzewodniczący Rady J. Król przedstawił stanowisko klubu PiS w sprawie nagród oraz 
dodatków motywacyjnych dla nauczycieli.  Zaproponował,  aby w związku z koniecznością 
dopracowania regulaminu nie uchwalać go na dzisiejszej sesji. 
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Radna  Czembor  oświadczyła,  że  komisja  brała  pod  uwagę  argumenty  zgłoszone  przez 
radnych Króla i Kuboszka, jednak stwierdzono, że większość z nich dotyczy spraw budżetu 
oświaty, a regulaminy powinny być uchwalone na tej sesji.
Następnie  głos  zabrał  przewodniczący  Forum  Dyrektorów  p.  T.  Szweda,  który  poparł 
wniosek komisji edukacji oraz podkreślił rolę dodatków motywacyjnych.
Przewodnicząca ZNP p. J. Lincer poprosiła o zmodyfikowanie regulaminów z korzyścią dla 
nauczycieli. 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Zarządu z pytaniem, czy jest w stanie na dzisiejszej sesji 
podjąć decyzję o podwyższeniu dodatku motywacyjnego.
Członek  Zarządu  S.  Kubicius  odparł,  że  regulamin  nie  określa  środków  na  dodatki 
motywacyjne,  a  jedynie  widełki,  w  jakich  mogą  się  one  mieścić.  Konkretna  wysokość 
dodatku zależy od budżetu, jakim dysponuje dyrektor, a tego na dzień dzisiejszy nie wiemy. 
Radny dodał, że dokonywanie szczegółowego zapisu w regulaminie byłoby prawdopodobnie 
zakwestionowane przez nadzór prawny. 
Wiceprzewodniczący Król poprosił o chwilę przerwy. Po przerwie oświadczył, że Klub PiS 
wycofuje swój wniosek.
Uchwałę nr XIII/106/07 przyjęto przy 22 głosach za, 1 przeciw i 7 wstrzymujących się. 
Ad.17.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji radna E. Czembor oświadczyła, że Komisja zaopiniowała 
uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/107/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.18.
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik. W imieniu Zarządu zgłosił autopoprawki do projektu 
uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  radny  Cz.  Gluza  oświadczył,  że  Komisja 
zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/108/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.19.
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  radny  Cz.  Gluza  oświadczył,  że  Komisja 
zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/109/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.20.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Promocji powiatu radna B. Sabath oświadczyła, że 
Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie.
Uchwałę nr XIII/110/07 przyjęto przy 26 głosach za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym się. 
Ad.21.
Przewodniczący Rady zapytał, czy do uchwały są jakieś uwagi. 
Uchwałę nr XIII/111/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.22.
Projekt  uchwały  przedstawił  Wicestarosta.  W  imieniu  Zarządu  zaproponował  wniesienie 
autopoprawki do uchwały. 
Uchwałę nr XIII/112/07 przyjęto przy 25 głosach za i 3 wstrzymujących się. 
Ad.23. 
Uchwałę nr XIII/113/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.24.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny M. Ślęk wniósł w imieniu Komisji autopoprawkę 
do rocznego planu kontroli. 
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- styczeń:  „Kontrola  reguł  udzielania  zamówień  podprogowych  do  14.000  EURO  
w powiatowych  jednostkach  organizacyjnych  oraz  udzielania  tego  typu  zamówień 
przez Zarząd Powiatu”

- dopisać  w  lutym:  „Polityka  kadrowa  dyrektora  Ośrodka  Pracy  Pozaszkolnej  
w Koniakowie”

Uchwałę nr XIII/114/07 przyjęto jednogłośnie.
Ad.25.
Przewodniczący Rady poinformował, że wystąpił z inicjatywą podjęcia uchwały w sprawie 
diet radnych. Było to spowodowane przedłużającą się nieobecnością jednego z radnych oraz 
dużym zainteresowaniem mediów.
Następnie radni wyrazili swoje uwagi i wątpliwości, co do sformułowań użytych w uchwale. 
Zaproponowano m.in., aby potrącano także za nieobecności na posiedzeniach Zarządu. 
Członek  Zarządu  S.  Kubicius   stwierdził,  że  uchwała  ma  także  charakter  porządkowy, 
ponieważ istnieją w niej zapisy już nieaktualne.
Starosta oświadczył, że popiera ideę dopracowania uchwały, ale widzi także konieczność jej 
podjęcia na dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący  Rady  zaproponował,  aby  przyjąć  w  dniu  dzisiejszym  część  uchwały  o 
charakterze porządkowym. Ewentualne dalsze zmiany w uchwale zostaną przygotowane prze 
Prezydium Rady. 
Wiceprzewodniczący J. Król zgłosił wniosek o wykreślenie w § 1 pkt 2.
Uchwałę nr XIII/115/07 przyjęto jednogłośnie.  
Ad.26.
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  M.  Ślęk  omówił  postępowanie  komisji  przy 
rozpatrywaniu skargi.
Radny L. Kuboszek stwierdził, że materiały dostarczone radnym są niekompletne.
Wiceprzewodniczący Król dodał, że sprawa jest skomplikowana, a radni nie mieli wcześniej 
okazji się zaznajomić z dokumentami. Radny uznał, że jest to przejaw lekceważenia radnych.
Radny Ślęk stwierdził, że sprawa skargi była ogólnie znana i nie było przeszkód, by radni się 
z nią zapoznali wcześniej. 
Radny J. Broda stwierdził, że można było zaprosić na sesję skarżącego.
Przewodniczący Rady oświadczył, że skarżący był zaproszony na posiedzenie komisji, która 
rozpatrywała skargę.
Członek Zarządu S. Kubicius stwierdził, że dyskusja przeszła na temat procedur, a według 
statutu  rozpatrywanie  skarg  znajduje  się  w  gestii  komisji.  Następnie  radny  wniósł  o 
zakończenie dyskusji.
Wniosek poparło 22 radnych, 4 było przeciw, 2 wstrzymało się od głosu.  
Uchwałę nr XIII/116/07przyjęto przy 17 głosach za, 3 przeciw i 7 wstrzymujących się. 
Ad.27.
Przewodniczący Komisji Dróg Publicznych i Bezpieczeństwa omówił postępowanie komisji 
przy rozpatrywaniu skargi. Dodał, że komisja zapoznała się w czasie objazdu ze stanem drogi.
Radny J. Sikora zapytał, czy ten sposób prowadzenie skarg nie będzie przyczyną do składania 
kolejnych skarg o podobnym charakterze przez mieszkańców innych gmin.
Uchwałę nr XIII/117/07 przyjęto przy 18 głosach za, 3 przeciw i 5 wstrzymujących się.
Ad.28. 
Uchwałę nr XIII/118/07 przyjęto jednogłośnie. 
Ad.29.
Radny Piotr Gruszczyk oświadczył, iż odpowiedź na drugą interpelację otrzymał w dniu sesji. 
Ad.30.
Interpelacji nie złożono. 
Ad.31.
Radny Paweł Branc skierował pytanie do Starosty: 
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- czy płace pracowników Starostwa są wystarczające w stosunku do pełnionych obowiązków? 
Zbyt  niskie  wynagrodzenia  mogą  powodować  niewłaściwe  działanie  administracji  np. 
poprzez odchodzenie pracowników z pracy. 
Starosta  Mirosław  Kożdoń  udzielił  odpowiedzi,  zgodził  się  z  tezą  radnego,  a  także 
zadeklarował,  iż  Zarząd  Powiatu  podejmuje  działania  mające  na  celu  podniesienie  płac 
urzędników powiatu. 
Radny Ludwik Kuboszek skierował pytanie do Starosty: 

-  czy drogi po których odbywa się wzmożony ruch samochodów ciężarowych ( TiR ) 
powinny spełniać specjalne wymogi ?  

Radny Gabriel Broda przypomniał,  iż na poprzedniej sesji  złożył zapytanie,  na które miał 
otrzymać pisemną odpowiedź, a do tej pory jej nie otrzymał. Pytanie dotyczyło poprawności 
proceduralnej wycofania rezygnacji z funkcji przewodniczącej komisji przez radną Grażynę 
Gabzdyl.  
Przewodniczący Rady przytoczył  opinie  prawną sporządzoną w sprawie  poruszonej  przez 
radnego Gabriela Brodę i oświadczył, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
Ad.32. 
Radny Janusz Król  skierował wnioski do Zarządu:

- w  imieniu  klubu  radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  wnioskuję  o  zorganizowanie 
obchodów dnia pracownika służby zdrowia, 

- wnioskuję także o wystąpienie do miasta Cieszyna o zwolnienia podatkowe dla ZZOZ 
w Cieszynie . 

Radna Czesława Haczek  skierowała wniosek do Zarządu w sprawie oznakowania przejścia 
dla pieszych na drodze powiatowej w Zebrzydowicach. 
Radna Grażyna Gabzdyl  skierowała wniosek do Zarządu:

-     wnioskuję, aby w trakcie kadencji samorządu powiatowego w każdej z dwunastu gmin 
powiatu był przeprowadzony remont bądź modernizacja drogi powiatowej.      

Radny  Stanisław  Kubicius  zwrócił  się  do  Przewodniczącego  Rad,  aby  określił  inicjatora 
projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przysługują radnym diety.     
Przewodniczący Rady odpowiedział, iż autorem takiej uchwały będzie prezydium Rady. 
Ad.33.
Radny Piotr Gruszczyk oświadczył, iż składa skargę na Przewodniczącego Rady. Następnie 
radny  złożył  oświadczenie  w  sprawie  rezygnacji  z  pracy  w  Komisji  Środowiska  oraz 
zadeklarował  wolę  wstąpienia  do  Komisji  Rewizyjnej  w  miejsce  radnego  Marka 
Suchodolskiego. 
Ad.34.
Radny Ludwik Kuboszek zaprosił  zebranych na obchody kolejnej  rocznicy wprowadzenia 
stanu wojennego w Polsce, które mają odbyć się 13 grudnia 2007 r. w Cieszynie. 
Przewodniczący komisji poinformowali radę o terminach posiedzeń. 

ZAKOŃCZENIE OBRAD
O  godzinie  19.00  Przewodniczący  Rady  zakończył  obrady  XII  sesji  Rady  Powiatu 
Cieszyńskiego.
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